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                                                P R O T O K Ó Ł    Nr  VII / 15 

  z  sesji Rady Gminy Czernice Borowe , odbytej w dniu   29  czerwca  2015  r 

   w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Czernicach Borowych . 

 
                                                                   

Posiedzenie  rozpoczęto o godz. 12-tej , zakończono o godz. 17:00 . 

 

Na stan radnych – 15 , obecnych było 15  w/g załączonej listy obecności. 

 

W obradach udział wzięli :  Skarbnik Gminny  , Sekretarz Gminy  , sołtysi   oraz 

mieszkańcy  gminy . 

    

    Ad.pkt.1 

 

         Przewodniczący Rady  otworzył sesję , powitał zebranych  i stwierdził  qorum  

władne do podejmowania prawomocnych uchwał .     

 

     Ad.pkt.2 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy do porządku obrad macie państwo zastrzeżenia czy 

uwagi, 

 

Wójt Gminy proponuję podjąć na dzisiejszej sesji  uchwałę o sprzedaży działki we wsi 

Chojnowo .Taka uchwała  była podejmowana przez poprzednią Radę . Niestety miała  

wadę techniczną .  Działa  była  niewłaściwie  oznaczona . Po weryfikacji działek działka 

byłaby z nową nazwą i nową powierzchnią , gdyż  zmieniła się  . W okresie  lipiec – 

sierpień br. poddalibyśmy procedurze / wycena  i przetarg /, a to trwa  co najmniej  dwa 

miesiące .  Ta działkę  moglibyśmy  sprzedać jeśli będą chętni  Tp  by się 

wkomponowywało  w okres  roku gospodarczego .Gdybyśmy tego dzisiaj nie podjęli  , 

to pewnie do końca roku kalendarzowego nie byłoby sprzedane . Proponuje  w 

porządku obrad przyjąć /myślę , że będzie to  pkt. 22/  „ podjecie uchwały w sprawie  

wyrażenia zgody na sprzedaż działki we wsi Chojnowo „. 

 

                                                                          Przewodniczący  poddał pod 

                                                                          głosowanie  wniosek  Wójta  : 

                                                                              za................................... - 15 

                                                                              przeciw.........................  -  0 

                                                                              wstrzymało się.............  -  0 

 

Radni  jednogłośnie poparli  wniosek   Wójta . 

 

     Przewodniczący  obrad przedstawił proponowany porządek obrad ,  po zmianie 

który   przedstawia się następująco : 

   

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

2.  Porządek obrad  . 

3.  Przyjęcie protokółu z poprzedniej  VII sesji Rady Gmin 

4.  Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej 

Prognozy 

    Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2015-2033. 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 49/III/14 Rady Gminy 

Czernice 
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    Borowe z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 

    2015 rok. 

6.  Przyjęcie   sprawozdania rocznego z wykonania planu  finansowego 

Gminnej 

    Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za 2014 rok . 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia  rocznego sprawozdania 

finansowego 

    Gminnej Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za 2014 rok. 

8.   Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz że 

     sprawozdaniem z  wykonania budżetu Gminy Czernice  Borowe za 2014 rok. 

9.   Podjęcie uchwały  w sprawie  udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z 

tytułu 

      wykonania  budżetu Gminy Czernice  Borowe za 2014 rok. 

10.  Podjęcie uchwały  w sprawie rozwiązania Międzygminnego Związku 

Regionu 

      Ciechanowskiego  . 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie powołania  zespołu do przygotowania opinii o 

      kandydatach na ławników do Sądu Rejonowego w Przasnyszu na kadencję 2016 – 

      2019 . 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia  stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami 

       komunalnymi za pojemnik o określonej  pojemności. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

      gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości , na których znajdują 

      się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele 

      rekreacyjno – letniskowe , wykorzystywanych jedynie przez część roku . 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu , częstotliwości i trybu 

uiszczania 

       opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości , na których 

       znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na 

       cele rekreacyjno – wypoczynkowe , wykorzystywanych jedynie przez część roku . 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie  podjęcia realizacji zadania pod nazwą „ 

Budowa 

      centrum  konferencyjno-  szkoleniowo wypoczynkowe „ w formule partnerstwa 

       publiczno – prywatnego. 

16.  Podjęcie  uchwały w sprawie  zamiaru przekazania prowadzenia Szkoły 

      Podstawowej im. św. Stanisława Kostki w Rostkowie osobie prawnej nie będącej 

      jednostką samorządu  terytorialnego . 

17.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego 

      planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębów geodezyjnych : 

     Jastrzębiec , Borkowo Falenta , Pierzchały , Smoleń Poluby , Borkowo Boksy 

      Gmina Czernice  Borowe. 

18.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego 

      planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębów geodezyjnych : 

      Pawłówko , Jastrzębiec , Borkowo Falenta , Pierzchały , Borkowo Boksy , Węgra , 

      Olszewiec , Grójec , Zberoż , Pawłowo Kościelne Gmina Czernice  Borowe . 

19. Podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego 

      planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębów geodezyjnych : Załogi , 
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      Nałęcze , Rostkowo , Turowo Gmina Czernice  Borowe 

20.  Podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego 

    planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębów geodezyjnych : Kuskowo 

      i Jabłonowo , Czernice  Borowe , Dzielin , Chojnowo , Rostkowo , Załogi , Górki , 

     Miłoszewiec , Szczepanki , Kownaty Maciejowięta , Chrostowo Wielkie Gmina 

     Czernice  Borowe . 

21.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego 

      planu zagospodarowania przestrzennego  na terenie działki ewidencyjnej nr 71/2 w 

      obrębie  geodezyjnym Olszewiec  Gmina Czernice  Borowe  . 

22.  Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na sprzedaż nieruchomości 

      położonej we wsi Chojnowo . 

23.  Interpelacje radnych złożone na piśmie . 

24.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Wójta Gminy . 

25.  Wolne wnioski i zapytania. 

26.  Zakończenie obrad sesji .   

                                                                Przewodniczący  poddał pod 

                                                                         głosowanie  porządek obrad : 

                                                                              za................................... - 15 

                                                                              przeciw.........................  -  0 

                                                                              wstrzymało się.............  -  0 

 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty .      

                     

Ad.pkt 3 

 

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku 

obrad przewidziane jest  przyjęcie  protokółu z poprzedniej VI sesji  Rady Gminy . 

 

Dyskusja : 

 

Radny Nosarzewski  Witold – ja kilkakrotnie zabierałem głos w sprawie  sporządzania 

protokołu i nawet proponowałem objaśniać tak jak ja to rozumiem , ale wtedy pan 

przewodniczący się nie zgodził i po prostu przyjęto . Wracając do rzeczy do dzisiejszego 

protokołu z poprzedniej sesji .Chciałbym złożyć wniosek o uzupełnienie szczególnie 

wypowiedzi  , tak jak w statucie , że powinien  w szczególności zawierać treść wystąpień 

, wyraźnie jest powiedziane . W związku  z tym strona 1 pkt.2 jest wypowiedź  pana 

Wójta potraktowana bardzo skrótowo , a  była dłuższa i wnoszę o poprawienie jej 

zapisu zgodnego z zapisem który jest zarejestrowany na rejestratorze dźwięku . 

Następna wypowiedź  na tej samej stronie  również potraktowana bardzo skrótowo 

,prosiłbym również o przewrócenie właściwej treści ,która jest zapisana / można ją 

sprawdzić /. A  jeszcze  jest  nie tylko wypowiedz p, Wójta . Jest jeszcze  wypowiedz p. 

Ryszarda Trzcińskiego  również niepełna  , proszę również o uzupełnienie . Na stronie 2 

jest proponowany porządek obrad , to może  błąd techniczny w numeracji , w pkt. 3 „ 

przyjęcie protokółu z poprzedniej III sesji „ .To może ja mam inną wersję projektu 

protokołu. Na stronie 5 projektu protokołu odnośnie pkt. 5  po dyskusji  jest wypowiedź  

moja , to była dość długa wypowiedź . Brak jest treści w znacznej większości tej 

wypowiedzi . Jest tylko  uwaga , że odczytałem jakieś pismo , które przedłożyłem , które 

stało się załącznikiem do protokołu . Ja  uważam , że owszem powinno  być załącznikiem 

do protokółu . Niemniej moja  wypowiedź , odczytanie tego pisma z bieżącymi 
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uzupełnieniami i wyjaśnieniami powinna  być  w całości również zawarta w  tym 

protokóle .Wnoszę o uzupełnienie do treści protokółu zgodnej z zapisu . Następnie 

odnośnie pkt.5 również  moja  wypowiedź  nie jest kompletna , również jest skrócona  

np. w szczególności brak takich słów które  mówiłem , że p. Wójt obiecuje miejsca pracy 

i nie wiadomo jak to traktować . Nie ma śladu tej wypowiedzi. Proszę również o 

uzupełnienie w całości  do rzeczywistego zapisu . Odnośnie pkt. 18 wniosek  jak 

poprzednio , wniosek o  uzupełnienie treści protokółu  zgodnie z nagraniem . Tutaj jest 

wypowiedź  p. Wójta oczywiście również  jest skrócona . Nieco niżej po słowach Wójta 

„ I etap był zrobiony stan surowy..” chodzi mi o tą  wypowiedź ,dalej  jest  moja krótka 

wypowiedź  , później  jest   znowu  moja  wypowiedź  od słów „ ale mówił pan , że LOT 

realizuje ekspozycje  frontu wschodniego „  i tu jest również  zapis  niezgodny z  tym co 

się działo na żywo  . Strasznie   ulgowo jest potraktowany ten protokół . Ja się  wogole  

zdziwiłem  , że  on  jest małej objętości . Przecież  tyle  było przemówień ,przemówienie  

p. Wójta  trwało około 40 minut , a wypowiedź  pół strony . Odnośnie tego samego pkt. 

18  przed podaniem wyników glosowania brak jest mojej wypowiedzi  wogóle  , a miała 

miejsce . Tak jest wypowiedz p. Wójta , a mojej nie ma. Odnośnie pkt.22 od samego 

początku  , była bardzo obszerna wypowiedz p. Wójta  a tutaj  mamy zapisane  jednym 

zdaniem „ sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu „. 

Załączniki załącznikami  , a treść  wypowiedzi powinna znaleźć się w treści protokółu.  

Dalej  w tym samym pkt. 22  ponownie wypowiedz p. Wójta , chyba to jest ta najdłuższa   

wypowiedz , której mi najbardziej żal . Też  dosłownie dwa trzy zdania są  zapisane , a 

wypowiedz  była bardzo długa . Później  jest moja wypowiedz , no taki pierwszy błąd  

który mi się  rzucił w oczy to jest „ Nosarzewski Witold  teraz drobne wydatki  można 

zaplanować w budżecie , a kilka tysięcy złotych można ot tak sobie przeznaczyć „ Ja 

mówiłem  kilkuset tysiącach złotych . A poza tym wypowiedz  moja  jest znacznie 

skrócona i wnoszę  również o uzupełnienie  do właściwej . Następnie w tym samym  

punkcie  jest odpowiedz  pana Wójta  również  jest znacznie skrócona .Wnoszę  również 

o jej pełną  treść . Następnie  była treść wypowiedzi naszego pana sołtysa p. Łukasiaka 

. Jak wszyscy pamiętamy mówił o baterii fotowoltaicznej w naszej wsi  , a w protokole 

jest zacytuję „ to może  zróbmy spotkanie i omówmy zadania do realizacji w Węgrze „ 

wszystko .Chyba państwo pamiętacie , że wypowiedz  była szersza , a w protokole nie 

ma śladu . Mało tego  po tej wypowiedzi  była wypowiedz  pana Wójta , nie ma śladu 

wypowiedzi p. Wójta . No i pozostałe w zasadzie do końca wypowiedzi są  potraktowane 

skrótowo , są bardzo niepełne , są ewidentne  błędy np. jak ja wspominałem ze 

zgłosiliśmy ,to co opowiadałem p. Wójtowi  , że mówił  pan  o pracy dla 5 – 10 osób  - 

nie  ja  mówiłem dla 4-5 osób . To tez  jest nieprawidłowa wypowiedz . Jest również  

włożone  mi  w usta słowa , że Wójt po wyroku zaczął lokalizować wiatraki w okolicach  

Olszewca i Mchowa . No naprawdę n ie wiem skąd  Mchowo , bo to nie jest nasza gmina 

.No ewidentny  błąd .Wnoszę o rzetelne zgodne z nagraniem sporządzenie protokółu . 

 

Przewodniczący Rady  -  z tego co  nam przedstawił pan radny  to jest zmiana protokółu 

.  Czy mam  rozumieć jako jeden  wniosek zasadniczy – kopia nagrania dźwiękowego 

przelana na papier. 

 

Radny  Nosarzewski Witold –wniosek  jest  ażeby protokół odzwierciedlał zapis z 

kamery . 

 

Przewodniczący Rady  - ale jeżeli protokolant  coś  nieznacznie zmieni  , to panu też nie 

będzie pasować . Czy pan  radny  wnosi o 100 % odzwierciedlenie zapisu  taśmowego . 

 

Radny  Nosarzewski Witold  - to będzie niemożliwe . Ja liczę na inteligentne  

potraktowanie tego  materiału zapisanego i takie zapisanie  , żeby to odzwierciedlało to 
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co się działo , treść wystąpień , bo czasami są  historie które wprost przepisane  

zmieniają. 

 

Przewodniczący – p. Bożena jest protokolantem  doświadczonym  stażem .Stwierdzam  

, ze  wypowiedzi na pewno nie są w  100 % . 

 

Radny Nosarzewski Witold – proszę o wierne odtworzenie tego co się działo na sesji  na 

podstawie nagrania , o zawarcie tego w protokole o wierne . Tak jak jest napisane w 

statucie . Bo tego jest z dużo . Ja już  kilka razy prosiłem państwa , zgłaszałem wnioski  

, tłumaczyłem jak to ma być , a jest coraz  gorzej . Teraz  rzeczywiście  wziąłem do ręki  

, 40 minut wystąpienia pana Wójta  zawarte na pół stroniczce , to mistrzostwo świata . 

 

Przewodniczący Rady  -  z drugiej  strony tak jak pan proponuje  czy pana wypowiedz 

i odczytanie swojego oświadczenia , czy  sprawozdanie pana Wójta – to jest powiedziana   

jest załączone do protokółu i jest  częścią protokółu . Nie ma sensu powielania  i 

tworzenia   gigantycznych dokumentów . 

 

Radny Nosarzewski Witold  - moim  celem  było  czytanie po to , żeby  ten tekst  znalazł 

się w protokole .To było  moim  celem i dlatego to czytałem , a nie złożyłem w 

sekretariacie . Nie ma tego w protokole . Nie ma mojej wypowiedzi . Wypowiedz 

powinna   być  w treści protokółu . Załącznik oczywiście  jako dokument , bo został 

złożony . 

 

Przewodniczący Rady – ale  rozumie  pan , ze piszemy dwa razy  te same  słowa . 

 

Radny  Nosarzewski Witold – niemniej  nalegam o wierne  odtworzenie tego co jest 

zapisane . 

 

Przewodniczący Rady -  w takim  razie  jest jeden  konkretny  wniosek pana  radnego  

o dokładne odzwierciedlanie  z taśm  nagraniowych  i zapisywanie na papierze . 

 

Radny  Nosarzewski Witold -  ciągle  od drugiej  sesji  z małymi przerwami na oddech 

dla pani protokolantki , ale ciągle o to prosiłem . 

 

Wiceprzewodniczący Rady  - ale to się nie da fizycznie . 

  

Radny  Nosarzewski Witold -  fizycznie się da  . Mogę panu pokazać  protokóły  z innych 

sesji jak są pięknie pisane .U nas się nic  nie robi , żeby to się działo . Wręcz  są 

stwierdzenia  , które – pamięta pan przewodniczący dwie sesje temu zwracałem uwagę 

, że dostałem projekt protokółu na dzień przed sesją , a z zapisu w projekcie protokółu 

Wynikało , ze ja jestem zadowolony z tego  , ze dostałem dzień przed sesją .Zwracałem 

uwagę , ze za późno . Wtedy pan przewodniczący przyznał mi rację , że  rzeczywiście 

tak to nie było  , a później pan głosował za przyjęciem  tego protokółu w takiej 

nieprawdziwej formie . 

 

Przewodniczący Rady – to jest pana interpretacja . 

 

Wiceprzewodniczący Rady   - uważam  , ze nie da się  zrobić  tak jak pan  mówi , bo na 

przykład  teraz z tego co się   dzieje jak – jak to zawrzeć  żeby to było zrozumiałe . 

 

Radny  Nosarzewski Witold – przepraszam  czy ja mówię niezrozumiale . 
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Wiceprzewodniczący Rady  - zrozumiałe  , ale w kółko w kółko to samo kilka razy się 

powtarza . Gdyby  była to merytoryczna wypowiedź  krótka , to owszem  słowo w słowo 

, ale polemiki miedzy panam  i panem Wójtem .To się nie da tak  słowo w słowo . 

 

Radny Ryszard  Trzciński – pan Nosarzewski wspomniał moją  wypowiedź  , że również  

ma zastrzeżenia  do mojej  wypowiedzi . Myślę p. Nosarzewski  , że ja  jestem na tyle  

osobą  na umyśle   zdrową , że potrafię swoje zdanie sam  występować i nie życzę sobie 

więcej , aby pan za  mnie występował . Otóż  wysoka rado ja do swojej  wypowiedzi nie 

zgłaszam zastrzeżeń . Odczytał swoją wypowiedź z poprzedniej sesji . 

Odczytał  również wypowiedź  Wójta wnioskującego o wprowadzenie tej uchwały do 

porządku obrad  dotyczącej remontu  dworku i nakładów finansowych . Uważam  , że 

jeżeli byśmy to rozpisywali , to ten protokół  nie byłby taki  , tylko dziesięciokrotnie taki 

. Myślę  , że  w protokole nie powinniśmy opisywać dokładnie każdej wypowiedzi co kto 

powiedział , tylko sens co kto miał na myśli i o co konkretnie  chodziło . Jestem radnym  

już  drugą kadencje i trochę  wcześniej i nigdy takich problemów nie było , no  

oczywiście zgłaszaliśmy czasami poprawki  , ale to była kwestia przestawienia zdań czy 

jakiegoś słowa takiego , które zmieniało treść . Ale nikt faktycznie nie odtwarzał  całej  

wypowiedzi  kogoś nagranego na taśmie , odtwarzając to i opisując  w protokole . 

Uważam ,  że jest to wysoka rado niemożliwe .Ta pani protokolant by pisała , to co 

trzymam  w  ręku  to może nie zmieściła by . 

 

Przewodniczący Rady – z tego co przeczytał pan radny , jeśli wypowiedź jest  

konstruktywna  to zapis jest zrozumiały. 

   

Radny Nosarzewski  Witold  -wszystko pięknie , pan Ryszard Trzciński mówi , żeby to  

było  ładne , mało tego było . Tylko  jest zasadniczy problem . żeby  to skrócić  to ktoś 

to musi zinterpretować . Pamiętacie państwo nieodległego  czasu  było  , sposób 

skracania  wypacza . I teraz kto ma być  tym  człowiekiem , który lepiej/ od zapisu/ od  

nas  rozumie , pamięta  co było  i potrafi  to zinterpretować . Nie ma lepszego sposobu  

jak wierne  odtworzenia . Ze swej strony upewniam pana panie Ryszardzie , że pana 

wypowiedź  jest  również  skrócona czego pan n ie pamięta . W całej  rozciągłości 

podtrzymuję  swój wniosek o to , żeby protokół  był zgodny z zapisem  w całości . 

 

Przewodniczący Rady – w odpowiedzi na wniosek radnego  , odczytał  § 47 i 44 Statutu 

Gminy mówiący o sporządzaniu protokółu . Ale sens  wypowiedzi  zawiera . 

 

Radny Nosarzewski Witold – często ten  sens  jest wypaczony . Ja się  z tym   spotykam  

często . Tak jak nie ma wypowiedzi  naszego sołtysa  zupełnie jest nie ujęty , nie ma 

zupełnie odpowiedzi pana Wójta . To jest za daleko posunięta ingerencja . Dlatego nie 

ma sposobu , żeby to było robione rzetelnie jak wiernie odzwierciedlać tak jak pan 

przewodniczący przeczytał i powinien  zawierać w szczególności rejestr wystąpień . 

 

Przewodniczący Rady –  ile wniosków pan przedstawi , proszę to  sprecyzować. 

 

Radny Nosarzewski Witold – może  to być jeden wniosek , ażeby całość  protokółu była 

zgodna z zapisem . Punkty  , które wymieniłem , to są szczególne punkty  nie wszystkie 

. Ja tu bardzo wiele drobiazgów pominąłem świadomie , bo musiałbym tu  czytać każde 

zdanie  , ze jest  zupełnie  co innego zapisane , a co innego jest zapisane w projekcie 

protokółu . Ja się ograniczyłem tutaj do  czternastu  punktów zaledwie . 

 

Wójt – poprawki wnoszone / nie  mowie o tutaj obradach /   muszą  być   bardzo  

skonkretyzowane  np. wypowiedź pana  sołtysa powinna zawierać następującą treść . 
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Wtedy istnieje możliwość przegłosowania i idziemy dalej . Jeżeli się mówi  , że cały 

protokół , to proszę państwa jest to niemożliwe  . Ja też  przesłuchuję nieraz te taśmy i 

rzeczywiście  część  tych taśm  jest praktycznie trudno nawet  odtworzyć i przesłuchać 

. To jest praktycznie niewykonalne . Ja  nie wnoszę  uwag do moich wypowiedzi 

oceniając , że one  z grubsza  zawierają sens  moich wypowiedzi  i taka  jest istota 

protokółu . Jeżeli do protokółu  załączamy  załącznik w postaci  uzupełnienia  do 

sprawozdania , to jest przykład tylko /sztuka dla sztuki / opisywać jeszcze raz . Wiec ja 

namawiam  państwa gorąco do praktycznego podejścia do tematu ,  sposób  nawet 

zgłoszenia uwag . Nawet pan nie potrafi  do końca doprecyzować w jakich punktach , 

jakie zdanie, jakie fragmenty protokółu są niewłaściwe . Tak naprawdę  o czym my tu  

dyskutujemy , o idei protokółu a nie o konkretnych zapisach . Myślę , że to jest tak 

naprawdę bez seansu dyskusja . Proszę odnosić  się  z konkretnymi  spostrzeżeniami i 

wnioskami o zmianę , żeby miała sens  ta  dyskusja .To moja uwaga . 

 

Radny Nosarzewski Witold – pozwolę  sobie  nie zgodzić się z panem Wójtem  , bo cóż 

by się działo jeżeli my sami decydowalibyśmy co z naszej wypowiedzi można umieścić  

w protokóle a co nie .Oczywiście  wybieramy tylko wygodne  dla nas fragmenty , to nie 

jest obiektywne . Tak nie można panie Wójcie . Nie w ten sposób .Jeżeli  ja popełnię  

błąd w wypowiedzi , jeżeli ja powiem coś niezręcznego dla mnie , to co ja miałbym 

prawo prosić o usuniecie , o nie umieszczaniu tego w protokóle .Ja to powiedziałem i ja 

się z tym liczę . Dlatego ja nie wnoszę o to , że moje wypowiedzi są dobre . Moje 

wypowiedzi  też niektóre  fragmenty zastanawiam się , że mogłem tak nie powiedzieć . 

Ale tak powiedziałem . I tak to państwo odebraliście i słyszeliście . Taka jest prawda o 

naszej sesji , a nie taka prawda co pan Trzciński chce  stworzyć swoją prawdę , pan 

Brzeziński chce  stworzyć swoją  prawdę , przewodniczący swoją , pan Polakiewicz 

swoją i my wszyscy . Co to będzie warte. To będzie śmierć.  

 

Wójt – oczywiście  dobrze pan ujął  to co powiedział , że każdy mógłby w swój sposób i 

mógłby swój sens  temu protokółowi nadać , również pan . To jest pańska  interpretacja 

. A tak naprawdę  to Rada decyduje poprzez zatwierdzenie jaki ma  być kształt i sens 

tego protokółu . Jeżeli Rada przegłosuje , że ta forma  jest właściwa i wystarczająca  , 

to protokół staje się obowiązującym . Można oczywiście do niego tak jak pan to 

przećwiczył wnieść zastrzeżenia , to jest formalne . 

 

Radny Nosarzewski Witold – mówicie państwo , ze ja powinienem literalnie podać 

całość  wystąpienia  które proszę o uwzględnienie . Ile ja  bym musiał czasu poświęcić . 

Jestem tylko radnym , jestem po to żeby stwierdzić  czy to jest zgodne  czy niezgodne 

.Że tak powiem  brzydko  za to ktoś inny bierze  pieniądze . I ten ktoś  inny powinien 

pilnować , żeby to było zgodne.  Ja prosiłem kilkakrotnie , to nie jest zjawisko , że 

wyskoczyłem jak filip z konopi i nagle chcę zgodności protokółu .Prosiłem , 

żartowaliście państwo ze mnie . Teraz wypowiedź pana Wójta , no wyobraźcie sobie 

państwo  , że 40 minutową wypowiedź  pana Wójta  ja  odczytuję podając że proszę o 

taki wniosek , następną  20 minutową wypowiedź  znowu odczytuję .Przecież tą pracę 

powinien wykonać protokolant , żeby  to  zczytać  z nagrania a nie ja . Ja  wnoszę , bo 

ja stwierdzam , że to jest niezgodne i to w sposób rażący nie drobny. I dlatego wnoszę o 

uzgodnienie z nagraniem . Ja nie proszę o uzgodnienie z  własną  wersją .Ze stanem  

faktycznym . Jeżeli macie państwo odwagę powiedzieć  , że nie zrobicie tego  , bo stan  

faktyczny dla was to  jest nie  ten  stan który wy sobie życzycie na protokóle , no to życzę 

szczęścia . Ale  ja uważam , że  przyzwoitość  nakazuje uzgodnić  tą treść . Żeby się stało 

raz rzetelnie . 

 

Wiceprzewodniczący Rady – żeby zakończyć  dyskusję  stawiam  wniosek formalny – 
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przełożyć przyjęcie protokółu na koniec sesji , a pan Nosarzewski  niech  skonkretyzuje 

swoje zastrzeżenia  na piśmie  i wtedy przegłosujemy czy przyjmujemy czy nie 

przyjmujemy  np. wypowiedź pana Łukasiaka  jeżeli uważacie  , że jest nie taka. 

 

Radny Nosarzewski Witold -  czy pan Wiceprzewodniczący  ma  prawo składać  wnioski 

dotyczące mojej osoby , że ja powinienem  coś  zrobić . Panu  wydaje się  , że  jest to 

chytre  , ale to nie zmienia stanu rzeczy . Uciekacie państwo od odpowiedzialności cały 

czas . 

Przewodniczący Rady – widzi pan jak  i w jaki sposób  taką  dyskusję  zaprotokółować, 

to trzeba pisać  literka  w literkę . 

 

Radny Nosarzewski Witold – tak  ja  bardzo proszę , ja świadomie wypowiadam słowa 

i z odpowiedzialnością . Mam nadzieję że  państwo również . 

 

Przewodniczący Rady  poprosił  radnego Nosarzewskiego o sformułowanie wniosku 

dotyczącego uwag do protokółu . 

 

Radny Nosarzewski Witold  - mój  wniosek jest powtórzę jeszcze raz   , odczytał § 46 

pkt.1  oraz   pkt.6  ze  Statutu Gminy zapis  dotyczący sporządzania protokółu z sesji 

.Ja  już  kiedyś państwu  tłumaczyłem , sięgnąłem  do encyklopedii co to znaczy w 

szczególności , co to znaczy wiernie . Mam nadzieję  , że to jest jasne . Zgodnie ze 

Statutem . Czyli będziemy głosować  czy mamy zachować się zgodnie ze Statutem .Ja 

nie rozumiem tej  sytuacji  z czym  macie problem . Trzeba zrobić porządnie protokół . 

 

Przewodniczący Rady -  nie wiem  o co panu  chodzi . 

 

Radny Nosarzewski Witold - odczytał  ponownie ze Statutu  - protokół musi wiernie 

odzwierciedlać przebieg  i w szczególności treść  wystąpień . Czyż to nie jest czytelne . 

 

Wiceprzewodniczący Rady – mamy przed sobą protokół czy on jest odzwierciedleniem 

wypowiedzi  czy nie oceniają  radni . Pan ocenia , że nie . Proszę wskazać tam gdzie nie 

odzwierciedla i to będzie ujęte do protokółu i  Rada będzie  głosowała . Tak myślę . 

 

Radny  Nosarzewski Witold  - moje  uwagi  dotyczą  całego protokółu . Wcześniej 

miałem  uwagi do punków , no resztę mówię  daruję nie będę już  taki , no ale teraz 

Ile można . 

 

Radny  Ryszard  Trzciński  -   poprzednio było tak radny  na sesji składał uwagi do 

protokółu i mówił  tym słowem  zastępuję  takie słowo , proszę o skreślenie w protokole 

tego zdania  a zastąpienie tym   np. w Chojnowie  nad  dworkiem  konserwator  

zabytków trzymał  łapę. Jeżeli ma pan uwagi niech pan je skonkretyzuje  , da  i powie , 

że  w tym  punkcie proszę o  to  , w tym  punkcie o to. Wówczas  możemy  nad  uwagami 

głosować . A tak  to  jak my mamy głosować . 

 

Radny Nosarzewski Witold  - czy my nie możemy zdyscyplinować wreszcie 

protokólanta żeby pisał rzetelnie . Ja o to proszę .Tyle razy .Z żadnym  efektem . 

Prosiłem żebym nie dostawał na dzień przed sesją .Oczywiście  dostawałem na dzień 

przed  sesją zawsze   dopóki p. Trzciński   nie złożył wniosku   ,żeby  było na komisjach 

przygotowywane . Od tej pory jest przygotowywane  na komisje . Jak  ja proszę  żeby  

było rzetelnie przygotowywane , to jest coraz  gorzej . A jeszcze  tak  było, że na ostatniej 

sesji nie miałem uwag ponieważ  gdzieś mi się ten protokół  zawieruszył . Ale teraz  

dotarło do mnie , zapoznałem się bo to jest mój obowiązek i zgłaszam uwagi . A że te 
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uwagi  są  aż tak obszerne  to trudno . 

 

Wiceprzewodniczący Rady – skoro nie ma wniosku  formalnego  na piśmie wnioskuje o 

zamkniecie  dyskusji  i o odrzucenie tego wniosku i przeprowadzenie glosowania . 

 

Radny Nosarzewski Witold – panie przewodniczący czy ja muszę wnioski  składać na 

piśmie . 

Wiceprzewodniczący Rady  - tak . 

 

Radny Nosarzewski Witold -  na jakiej podstawie pan tak twierdzi , proszę podać 

podstawę prawną. Radny zgłasza  wnioski  ustnie  lub  pisemnie . Przecież ten protokół 

nie nadaje się do niczego. 

 

Radny Ryszard  Trzciński – myślę , że konkretny  wniosek  pana Nosarzewskiego jest 

taki , żeby odtworzyć słowo w słowo  to co jest zarejestrowane . Myślę , że jest to 

niemożliwe . 

 

Przewodniczący Rady  w tej  chwili  mamy wniosek p. Nosarzewskiego odnośnie 

protokółu  o dokładne i rzetelne odzwierciedlenie  w formie papierowej zapisu  na płycie 

. 

                                                               Przewodniczący   poddał pod głosowanie 

                                                                 wniosek radnego Nosarzewskiego : 

                                                                       za......................................... -    0 

                                                                       przeciw................................ -   13 

                                                                       wstrzymało się.................... -    1 

 Radny  Nosarzewski Witold nie głosował. 

 

Rada  gminy  większością głosów „ przeciw „  odrzuciła  wniosek . 

 

Radny  Nosarzewski Witold – chciałem zapytać czy to co przed  chwilą  się  wydarzyło   

to co to było . 

 

Przewodniczący Rady  -  odpowiedział , ze głosowanie  nad pana wnioskiem. 

 

Radny  Nosarzewski Witold – odczytał  § 47 ze Statutu dotyczący  poprawek  do 

protokółu. Ja nie rozumiem  podstaw prawnych  tego głosowania , przyjęcia  tej uchwały  

, bo zgodnie ze statutem o rozpatrzeniu wniosku decyduje przewodniczący .W 

przypadku  kiedy nie zgodzi się  ja mam prawo wnieść  sprzeciw do Rady .Wtedy 

dopiero Rada rozpatruje sprzeciw .Zaistniała  sytuacja  dziwna  dla mnie i niezgodna  z 

prawem kompletnie . 

 

Przewodniczący Rady –  ale ja panu powiedziałem  , że na taka  formę się nie zgadzam 

, bo to trzeba byłoby drukować. 

 

Radny  Nosarzewski Witold - ale  ja nie wniosłem sprzeciwu to na co było głosowanie . 

 

Przewodniczący Rady –  był  wniosek formalny  . 

 

Radny  Nosarzewski Witold – tego wniosku przewodniczący nie poddaje pod 

glosowanie  tylko pan to rozstrzyga , według statutu . Skoro nie chce pan  statutu 

stosować w kwestii wierności  no bo pod głosowanie poddaje się  wierność .Proszę 

państwa mam świetny temat dla prasy .Pan przewodniczący zamiast  rozstrzygnąć nie  
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czekając na sprzeciw  , zarządza głosowanie . 

 

Przewodniczący Rady – po moim stwierdzeniu , że to jest  trudne  i to jest tworzenie 

wielkiej masy papieru  , była  dyskusja . 

 

Pani Bożena Zembrzuska – radca prawny  stwierdziła , że pan Nosarzewski wyraził 

swoje stanowisko , które  było przeciwne . Przecież to był sprzeciw pana . No  jak można 

. 

Radny  Nosarzewski Witold  -  czy to była dyskusja czy to był sprzeciw w rozumieniu 

statutu . 

 

Pani Bożena Zembrzuska – radca prawny  - znowu pan  rozumie  tak , a ze  statutu 

wynika  co innego . 

 

Radny  Nosarzewski Witold  - państwo kombinujecie jak ominąć problem . Pan 

przewodniczący zachował się niezgodnie z prawem podając pod glosowanie  uchwałę , 

która nie  ma podstaw . Wedlu statutu pan sam  miał prawo  rozstrzygnąć . Nie 

stwierdził pan formalnie że nie przyjmuje mojego wniosku . Tego pan nie stwierdził. 

Wiec ja wtedy zgłosiłbym sprzeciw . Taka jest droga w § 47 . Można to dowolnie 

interpretować . 

 

Przewodniczący Rady  -  to jest tylko zarys .Była dyskusja Rady , bo pan zgłosił  wniosek 

formalny o zapis protokółu zgodnie z nagraniem . 

 

Radny  Nosarzewski Witold  - ale ja sprzeciwu  nie zgłaszałem , to była tylko dyskusja. 

Najpierw  próbowaliście mi  wmówić żebym się ograniczył do napisania literalnie  czego 

ja żądam . Uparłem się . Wymyślyliście  teraz inny sposób , żeby to przegłosować . 

Teraz  mi  wmawiacie , że  ja formalny sprzeciw złożyłem , przecież nie złożyłem . Była  

dyskusja  rozmawialiśmy  pan wójt wyrażał swoje zdanie ,pan wiceprzewodniczący i 

inni , ja również  to  była  dyskusja . Oświadczył pan , że wniosek został odrzucony , 

tylko posłużył się pan  rękami radnych którzy za pana to uczynili , bo stwierdzili , żeby 

nie zapisywać zgodnie z rzeczywistością  protokółów z posiedzeń rady gminy . 

 

Przewodniczący Rady  - jak dobrze pamiętam  poprzednie  uwagi do protokółów były 

sprecyzowane dokładnie w danym punkcie , mówił  pan o zapisie konkretnym słowa 

wyrazy , zapisaliśmy  je wszystkie . Wówczas  wszystkie pana uwagi były przegłosowane 

przez radę i przyjęte  do protokółu . Tak było . 

 

Radny  Nosarzewski Witold  - było  również  tak , że  ja  zgłaszałem propozycje , było 

odsłuchanie , a później zapis  był  według treści odsłuchanej  . 

 

Przewodniczący Rady   - pan  mówi  o innej sesji  , a ja pamiętam , że  zapisywałem w 

protokole konkretne pana wnioski  i potem radni zagłosowali za umieszczeniem tych 

poprawek w protokole. 

 

Radny  Ryszard  Trzciński – w całej  tej dyskusji jest jeden plus. Pan  Nosarzewski 

uważał , że postawił wniosek  , żeby bardzo szczegółowo w protokółach odzwierciedlać  

to co odbywa się na sesji . Pan przewodniczący  ten wniosek miał prawo  rozstrzygnąć 

sam , ale poddał to pod glosowanie i rada zdecydowała, że ten wniosek upadł . Jeśli ten 

wniosek upadł to decyzją nas  radnych następny protokół będzie zawierał większość  

tych szczegółów , ale  nie tak szczegółowych toćka w toćkę  z nagraniem . Bynajmniej 

ja tak to zrozumiałem . Myślę , że na tym powinniśmy  zamknąć  dyskusję , jeśli  będzie 



                                                                   11 

pan miał dalsze uwagi do protokółu powinien pan po prostu wskazać w tym punkcie to 

i to zmieniamy , Pan sobie spisze , poda  do pana przewodniczącego . Wówczas będzie 

to poddane pod glosowanie i do protokółu  albo uzupełnione albo oddalone . Myślę  że 

zakończmy na tym  tą  dyskusję i przystąpmy do dalszych obrad , taki jest  mój wniosek 

. 

 

 

 

                                                                   Przewodniczący   poddał pod głosowanie 

                                                                     zamkniecie dyskusji dot. protokółu 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

radny Nosarzewski Witold  nie glosował . 

Rada gminy jednogłośnie opowiedziała  się  za zakończeniem  dyskusji dotyczącej 

protokółu z poprzedniej sesji . 

 

 

                                                                    Przewodniczący   poddał pod głosowanie 

                                                                     przyjęcie  protokółu : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   1 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

       Rada Gminy większością głosów „za” przyjęła protokół   z poprzedniej VI sesji 

Rady Gminy . 

 

Ad.pkt.4 

 

Przewodniczący  poinformował  . że w tym  punkcie porządku obrad przewidziane  jest 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2015-2033. 

 

     Dyskusji  nie było .                                                                   

                                                                 Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                      i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   1 

 

       Rada Gminy większością głosów „za”  podjęła Uchwałę Nr  78/VII/15 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe 

na lata 2015-2033. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 Ad.pkt.5 

  

        Przewodniczący  obrad poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest  zmiany uchwały Nr 49/III/14 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 

29 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2015 rok. 
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     Dyskusji  nie było . 

radny  Nosarzewski  wyszedł  z sesji  i nie   głosował. 

 

                                                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                            i  poddał pod głosowanie : 

                                                                              za................................... - 14 

                                                                              przeciw.........................  -  0 

                                                                              wstrzymało się.............  -  0 

 

Rada Gminy  jednogłośnie    podjęła Uchwałę Nr 79/VII/15  w sprawie  zmiany uchwały 

Nr 49/III/14 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej na 2015 rok. 

Uchwała  stanowi  załącznik do protokółu . 

 

Ad.pkt.6 

 

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku 

obrad przewidziane jest  przyjęcie     sprawozdania rocznego z wykonania planu  

finansowego Gminnej  Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za 2014 rok . 

   

Dyskusji  nie było . 

                                                                    Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                      i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

       Rada Gminy jednogłośnie przyjęła  sprawozdanie  roczne z wykonania planu  

finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za 2014 rok . 

Sprawozdanie  stanowi załącznik do protokółu. 

                                            

Ad.pkt.7 

 

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym  

punkcie przewidziane  jest podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia  rocznego 

sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za 

2014 rok. 

    

Dyskusji  nie było .                                                      

                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                 i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

       Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr  80/VII/15 w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za 2014 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad.pkt.8 
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                Przewodniczący  Rady poinformował , że  w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z  wykonania budżetu Gminy Czernice  Borowe 

za 2014 rok. 

Przewodniczący odczytał  Uchwałę  Nr Os.166.2015 składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie  z dnia 23 kwietnia 2015 roku w sprawie wydania 

opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Czernice  Borowe sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy za 2014 rok . Uchwała stanowi załącznik  do protokółu .    

  Dyskusji nie było . 

                                                               Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                 i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   1 

 

Rada Gminy większością głosów „za”  podjęła Uchwałę Nr  81/VII/15 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze   sprawozdaniem z  wykonania 

budżetu Gminy Czernice  Borowe za 2014 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad.pkt.9 

 

            Przewodniczący Rady poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest  podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania  budżetu Gminy Czernice  Borowe za 2014 rok. 

Przewodniczący  Rady Gminy odczytał : 

1. Uchwałę   Nr I/8/15  Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Czernice  Borowe   z 

dnia 28 kwietnia 2015 r. o opinii wykonania  przez Wójta Gminy Czernice  Borowe 

budżetu gminy za 2014 rok i w sprawie wniosku o absolutorium dla Wójta Gminy 

Czernice  Borowe  , która  przedłożona  została do RIO w Ostrołęce 

2. Uchwałę Nr Os.207.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 6 maja  2015 roku  w sprawie wydania opinii o 

wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Czernice  Borowe w 

sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu gminy za 

2014 rok. Tą  uchwałą RIO potwierdziło sentencję uchwały Komisji Rewizyjnej . 

Obie  opinie   są  pozytywne  i stanowią załączniki  do  protokółu . 

 

Dyskusja : 

radny Ryszard  Trzciński – w naszej radzie  jest dużo nowych radnych dlatego  

chciałbym  powiedzieć  , że  konstruując  budżet gminy w 2013 roku na 2014  rok  

okazało się  , że był to trudny budżet , bo nie mogliśmy  go  spiąć w niektórych działach  

. Brakowało  nam pieniędzy na  utrzymanie szkół , na niektóre inwestycje  , na opał 

mogło nam zabraknąć , na dokończenie  rozpoczętych inwestycji takich  jak  świetlice  

w : Szczepankach , Jastrzębcu i Borkowie  i  ulicy Długiej  w Czernicach . 

I wiele  się nad  tym zastanawialiśmy , ale  pan Wójt  powiedział nam tak -  jest to budżet  

trudny  , ale  realny   do zrealizowania . Faktycznie  tak się okazało . Okazało się   przy 

analizie budżetu  na komisjach , że średnio budżet  został  zrealizowany  w 97 % . Czyli 

jest to pewien sukces nas  radnych  , że w niektórych  działach  wskaźnik  został 

przekroczony, komisja alkoholowa 115 % ,  w innych  działach nawet do 120 %. 

Średnia  wyszła  97 %. Jest to duże osiągnięcie. Jest to  zasługa  dużego sztabu  ludzi  : 

skarbnika gminy  , rady gminy poprzez  podejmowanie uchwał czy też   zaciąganie  

kredytów / które niechętnie  były widziane oczyma  niektórych mieszkańców / . Udało 
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się  ten  budżet  zrealizować . Jest  to  zasługa dużego sztabu  ludzi pod przewodnictwem 

Wójta . 

 

                                                 Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                  i poddał pod głosowanie : 

                                                             za...............................  - 14 

                                                             przeciw...................... -   0 

                                                             wstrzymało się........... -  1 

Rada Gminy większością głosów „ za” podjęła Uchwalę Nr  82/VII/15   w sprawie   

udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania  budżetu Gminy Czernice  

Borowe za 2014 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Wójt  podziękował za  zaufanie . Stawiamy sobie duże  zadania . Pod  moim  

kierownictwem zespół potrafi wykonać wiele  dobrych zadań . Mam  nadzieję , że będzie  

tak w latach następnych i przy waszej pomocy będziemy dalej realizować określone  

zadania . 

 

Ad.pkt.10 

 

          Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest  podjęcie uchwały w sprawie  rozwiązania Międzygminnego Związku Regionu 

Ciechanowskiego  . 

Przewodniczący  poinformował  , że  Związek powstał z myślą o gospodarce śmieciowej 

, ale  nowa  ustawa  wykluczyła istotę dalszego   istnienia tego związku. Inne gminy takie  

uchwały podjęły i związek uległ rozpadowi . Dlatego  ta uchwala musi być podjęta  z 

naszej strony  , że  występujemy z tego związku . Czy są pytania w tym temacie . 

Dyskusja: 

Pan Czarzasty Leszek  zam. Dzielin   -  myślę , że przedyskutowaliście  na  komisjach . 

Uchwałę otrzymałem od  sołtysa  z  Kadzielni i nie widzę uzasadnienia. W związku z 

tym  mam  dwa  pytania : jak długo nasza gmina uczestniczyła w tym  związku , jakie 

nakłady ponieśliśmy z racji tego  i czy  były  jakieś korzyści . Czy w tym roku jakieś  

składki  płaciliśmy . 

 

Wójt – w tym  roku na pewno nie wydaje mi się , że  w poprzednim roku też nie było 

płaconych składek .Sprawa likwidacji takiego związku to jest wieloletnia sprawa . 

Składki inwestycyjne były zwrócone , operacyjne były rozdysponowane . .Ale żeby  

podać rozliczenia w tym zakresie  to jest  mi teraz trudno . To jest temat  z przed wielu 

lat . Dam  panu odpowiedź  na piśmie 

 

Pan Czarzasty Leszek – czy na piśmie otrzymam odpowiedź ? 

Przewodniczący  potwierdził  , że p. Czarzasty  otrzyma  odpowiedź na piśmie . 

 

Ustawowy  skład   Rady  - 15 radnych  , w głosowaniu  uczestniczyło  15  radnych . 

 

                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                            i poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 15 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 83/VII/15 w sprawie  rozwiązania 



                                                                   15 

Międzygminnego Związku Regionu  Ciechanowskiego  . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

 

 Ad.pkt.11 
 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest   podjęcie uchwały  w  sprawie  powołania  zespołu   do   przygotowania   opinii   o 

kandydatach na ławników do Sądu Rejonowego w Przasnyszu na kadencję 2016 – 2019 

. 

 Przewodniczący poinformował  . ze Rada Gminy  desygnuje  2 kandydatury  do tego 

Zespołu  , która opiniuje  kandydatów  na ławników  do Sądu Rejonowego w Przasnyszu 

. Do Zespołu  delegowany z Sądu  jest Pan Kołodziejski . Czy SA pytania do tej uchwały 

. 

 

Przewodniczący  poprosił  o zgłaszanie kandydatów  do Zespołu . 

 

Radny  Polakiewicz  Józef  zgłosił  radnego  Ryszarda  Trzcińskiego  , który  wyraził  

zgodę   na kandydowanie . 

 

Radny Kołakowski Cezary  zgłosił  radnego Pszczółkowskiego Tadeusza , który wyraził 

zgodę na kandydowanie . 

 

                         Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie 

                              kandydatów  zgłoszonych do zespołu  : 

 

                                                   za.....................................  - 14 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  1 

  

Rada Gminy  większością głosów „ za „  opowiedziała  się  za powołaniem  w/w 

kandydatów  do Zespołu . 

 

 

                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                            i poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 14 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  1 

 

Rada Gminy większością głosów „za” podjęła Uchwałę Nr 84/VII/15 w sprawie 

powołania  zespołu do przygotowania opinii o  kandydatach na ławników do Sądu 

Rejonowego w Przasnyszu na kadencję 2016 –2019 . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

 

 Adeptka.12 

 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest  podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia  stawki opłaty za gospodarowanie odpadami  

komunalnymi za pojemnik o określonej  pojemności. 

Przewodniczący poinformował  , że  Uchwała podejmowana była na poprzedniej sesji  

ale była uchylona przez RIO , gdyż  nie zawierała zapisu , który  był  w uzasadnieniu . 
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Dyskusji nie było . 

                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                            i poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 15 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 85/VII/15 w sprawie  ustalenia  stawki 

opłaty za gospodarowanie odpadami  komunalnymi za pojemnik o określonej  

pojemności. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

 

Ad.pkt.13 

 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest  podjęcie uchwały w sprawie   ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

zagospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości , na których znajdują 

się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno 

– letniskowe , wykorzystywanych jedynie przez część roku . 

 

Dyskusji  nie było . 

 

                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                            i poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 15 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 86/VII/15 w sprawie  ustalenia 

ryczałtowej stawki opłaty zagospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości , na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele  rekreacyjno – letniskowe , wykorzystywanych jedynie przez 

część roku  . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

 

Ad.pkt.14 

 

     Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest   

podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu , częstotliwości i trybu uiszczania opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości , na których znajdują 

się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno 

– wypoczynkowe , wykorzystywanych jedynie przez część roku . 

 

Dyskusji nie było . 

                                           Przewodniczący  odczytał projekt uchwały 

                                            poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 15 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy  jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr 87/VII/15 w sprawie określenia terminu 

, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 
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nieruchomości , na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe , wykorzystywanych jedynie 

przez część roku . 

Uchwała  stanowi załącznik do protokółu . 

             

 

 

 

Ad.pkt.15 

 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest   podjęcie uchwały w sprawie  podjęcia realizacji zadania pod nazwą „ Budowa 

centrum  konferencyjno-  szkoleniowo wypoczynkowe „ w formule partnerstwa 

publiczno – prywatnego. 

 

Wójt – na komisjach prosiłem o zmodyfikowanie tytułu tej uchwały na „ Budowa 

centrum konferencyjno  szkoleniowo wypoczynkowego „ 

 

 

                                                                         Przewodniczący  poddał pod 

                                                                          głosowanie  wniosek  Wójta  : 

                                                                              za................................... - 14 

                                                                              przeciw.........................  -  1 

                                                                              wstrzymało się.............  -  0 

 

Radni  większością głosów „za”  poparli  wniosek   Wójta . 

 

Dyskusja : 

 

radny Nosarzewski Witold  - chcę się podzielić  wątpliwościami jakie mam  na temat  

tej uchwały . Otóż  w  treści uchwały  zmodyfikowanej mamy  ten zapis, bardzo ogólne 

stwierdzenie  . Natomiast w uzasadnieniu mamy zapisane  : w części mamy prowadzone 

prace polegające na remoncie dworku  i fragmentu parku wraz  ze stawem . W tej  części 

obiekt pozostanie we władaniu gminy  i partnerów. Czyli  z uzasadnienia  wynika ,że  

partnerstwo publiczno prywatne nie będzie dotyczyło dworku stawu i części parku. Na 

komisji  pytałem  pana wójta  , bo dla mnie to jest niedookreślone . Wydaje mi się  , ze 

tu jest takie  dwie niepokojące rzeczy np. w pewnym  momencie pan wójt  zaczął  mówić  

,że  to partnerstwo publiczno prywatne  może  iść  nawet w kierunku odkupienia tego . 

A poza  tym pan Wójt również nie wykluczył , ze nie można również objąć  tym 

działaniem  innych i dworku i parku . Na komisji pan wójt  wytłumaczył , ze dopuszcza   

możliwości  sprzedaży  z zyskiem dla naszej gminy .Są to rzeczy ,które mnie niepokoją  

i chciałem  się tym  z państwem podzielić . 

 

Wójt – rzeczywiście  ten obiekt musi  być  doinwestowany .  Formula partnerstwa jest 

stosowana przez wiele  samorządów , Sama  formula  jest długa . Uchwała jest 

intencyjna . Współpracę i parametry  będzie  określać  nie Wójt  tylko Rada  Gminy  

oraz  warunki tez Rada . Mówiłem  o rożnych  formach  współpracy , ale to Rada później 

zdecyduje . Ustawa  mówi o rożnych  formach  współpracy. Teraz mówimy o intencjach 

i  to jest uchwala intencyjna . 

 

Radny Nosarzewski Witold  -  mówiliśmy o tym  na komisjach . Czy mógłby pan wójt 

wskazać kto interesuje się tą nieruchomością . 
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Wójt – osobę do partnerstwa  wyłoni przetarg . Ja swoje informacje przekazywałem do 

wielu środowisk  , na razie  zainteresowany jest jeden . 

 

Radny  Trzciński Ryszard -  dworek jest na ukończeniu  , staw jest wykopany ale  nie 

ma wody  ale  chyba  będzie  , w parku jest boisko  i myślę  , ze nie ma mowy o sprzedaży 

. Gwarantuje  i Wójt że to zostanie we władaniu gminy . Tam są trzy  budynki / chlewnia 

, obora /, które są zdewastowane i wymagają remontu . Gminy wiadomo  nie stać  i na 

następne  lata tez  , wiec trzeba podjąć  taka  , żeby  szukać  partnera inwestora  , żeby  

mógł  te   budynki zagospodarować .Po cóż maja leżeć i niszczeć  , kiedy mogą  pomoc  

wyremontować i   na coś wykorzystać . 

 

Radny Nosarzewski Witold – ja o sprzed azyn usłyszałem od pana wójta , ja tylko pytam 

. 

 

Wójt – ustawa  mówi jasno  dlatego ja mowie  to co moi ustawa .To wy  będziecie ustalać  

i decydować . 

 

Przewodniczący Rady – bez  decyzji  rady  nic nie będzie zrobione , wójt będzie 

wykonywał decyzje rady.  

 

                                           Przewodniczący   odczytał projekt uchwały 

                                            i  poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 14 

                                                   przeciw............................ -   1 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy większością głosów „za”   podjęła  Uchwałę Nr 88/VII/15  w sprawie   

podjęcia realizacji zadania pod nazwą „ Budowa centrum  konferencyjno-  szkoleniowo 

wypoczynkowe „ w formule partnerstwa publiczno – prywatnego. 

Uchwała  stanowi załącznik do protokółu . 

 

Ad.pkt.16 

 

          Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest   podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekazania prowadzenia Szkoły 

Podstawowej im. św. Stanisława Kostki w Rostkowie osobie prawnej nie będącej 

jednostką samorządu  terytorialnego . 

Przewodniczący poinformował , że radni  byli za tym  , ażeby również podyskutować i 

poszukać innej  formuły co do tej szkoły 

 

Dyskusja  : 

Jakubiak  Marek – stawiam  wniosek  formalny  , proponuję odłożyć ten temat o rok . 

Wtedy  będziemy znać wyniki  , nakłady i będzie wszystko jasne . 

 

Wójt  - wyniki  mamy i są o wiele lepsze we wszystkich szkołach niż  w latach 

poprzednich. 

 

Przewodniczący Rady  Szkoła w Węgrze -   otrzymają subwencję  i tylko z tego  będą 

się utrzymywać. 

Wójt – niewątpliwie ten  rok będzie rokiem przyglądania się . Dzisiaj  mówimy o 

zamiarze . Ten  rok  będzie  przygotowaniem . Tą uchwałą będzie przekazany sygnał o 
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modernizacji tej szkoły , a nie o zamykaniu . Ta  uchwala  nie jest wiążąca . Powtarzam  

jesteśmy nastawieni  na modernizację  , a nie na zamykanie  szkoły. 

 

                                           Przewodniczący    poddał pod głosowanie 

                                      wniosek  formalny radnego Jakubiaka o wycofanie tej uchwały   

                                                   za.....................................  -  8 

Rada Gminy  większością głosów „za”  opowiedziała się  za  wnioskiem  formalnym  

radnego Jakubiaka Marka  i nie podejmowaniu  tej uchwały . 

 

Ad.pkt.17 

 

           Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest   podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębów geodezyjnych Jastrzębiec , 

Borkowo Falenta , Pierzchały , Smoleń Poluby , Borkowo Boksy Gmina Czernice  

Borowe. 

Mamy  pana planistę  , który nam  wytłumaczy te tematy . 

 

Dyskusja : 

 

radny Nosarzewski Witold  - czy pomimo nie przyjęcia  Studium wskazane  jest  

przystępowanie  do zmiany planu zagospodarowania . Pan Wójt wielokrotnie mówił , 

że  nad  tym  będziemy  jeszcze  debatować  czy wiatraki będą czy  nie będą a w każdej 

tej uchwale  jest  , że  to dotyczy wiatraków . I teraz  jeżeli wierzyć Wójtowi , że będziemy 

pytać społeczeństwo  i każde społeczeństwo powie nie . No wiec plan będziemy musieli 

zmieniać  , będziemy  musieli ponieść  dodatkowe  koszty  . Czy to jest zasadne  pańskim 

zdaniem . 

 

Planista  - odnośnie studium  to teraz  jest etap , że  można składać  wnioski , ale nie o 

tym dzisiaj mowa . Odnośnie  planu zagospodarowania  - uchwał intencyjnych .  Każda 

uchwala  jest uchwałą wstępną . Nie określa  przeznaczanie ,  określa i wiatraki są . 

Bardzo złe  byłoby   gdyby  w uchwałach intencyjnych nie było zmian .W każdej uchwale 

jest również pod elektrownie wiatrowe . W każdej uchwale jest tak by objąć teren  na  

które  są  wnioski o zmianę  przeznaczenia  np., zabudowy jednorodzinne , kruszyw , 

działalności usługowe  i  innych rożnych  elementów. Plan  sporządzamy zgodnie z 

ustawą  o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym . 

Jest tam procedura dotycząca sporządzaniu  planu . Plan  jest wykładany do 

publicznego wglądu i społeczeństwo ma  możliwość wypowiedzenia się   . Jak się 

społeczeństwo nie zgodzi , składa sprzeciw i to Rada  będzie  decydować  co zrobić   dalej 

. 

 

Radny Nosarzewski  Witold  -  jeżeli studium  wyklucza nam  budowę wiatraków , a 

dzisiejsza uchwała skutkuje  tym  , że przystępujemy do uchwały w kierunku 

przygotowaniu   zmiany planu  , również w kierunku wiatraków . Wiem to 

przygotowanie trzeba będzie zmienić ,bo nam studium  wykluczy  w tych fragmentach 

, wiec ponieśliśmy niezasadne  koszty. Dzisiejsza  uchwała skutkuje  uruchomieniem  

całej procedury . Ja  to kieruje do naszych włodarzy  , pan jest  tylko wykonawcą . 

Planista – uchwała  intencyjna  nie nakazuje  rozpoczęcia procedury , to jest uchwała 

intencyjna . Niekiedy uchwały  nie są uruchamiane przez wiele lat . 

 

Radny Nosarzewski  Witold  - znając  nasze praktyki , pan Wójt przychodzi i mówi  

mam  pomysł . 
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Wójt – jesteśmy na etapie zmian Studium . Procedura  trwa  długo  , bo to wymaga wiele 

działań przygotowawczych .  Z planem  nie będziemy  ruszać  dopóki  nie będzie  

ustalone  przyjęte studium .Zmiany planu przyjmowane są pewnymi uchwałami  . Jeżeli  

wyjdzie  , że wiatraki nie  , to inne  uchwały typu żwirownia  będą dalej realizowane  i 

tego nie zatrzymamy . Ta  dyskusja  będzie . Realnie  2 – 3 lata będą trwały prace  w 

celu stworzenia spójnego planu . 

 

Radny Nosarzewski  Witold  - we wszystkich 4 uchwałach wpisane  są  wiatraki , a pan 

Wójt mówił  żeby nie  blokować  zrobimy oddzielnie , a tymczasem jest wszystko razem 

. Nie rozumiem . 

 

Planista  - elektrownie  wiatrowe  z racji tego , że oddziaływanie jest największe , dlatego 

obszar objęty uchwałą intencyjną jest taki . To że mamy dodatkowo działki na tych 

obszarach , to one  będą  równolegle  realizowane . Nie będziemy wydzielać jakiegoś 

obszaru , w  którym  będziemy lokalizować budowę  jednorodzinną  i inną  

infrastrukturę . 

 

Wójt – przykład Pierzchały  , gdzie będzie żwirownia . Pytanie czy zblokowanie kilku 

infrastruktur nie spowoduje zablokowania  . Żwirownia dobrze  żeby poszła szybko . 

 

Planista  tak może być , ograniczenie jednej funkcji drugą  może  nastąpić . Tylko , że 

wstrzymanie wiatraków  kruszywem  może  nastąpić lub nie nastąpić  . Tak naprawdę 

dochodzi do  tego  w momencie  opiniowania  i uzgadniania planu .Wyjdzie na to czy 

taka  sytuacja  jest czy też  nie . Dlatego że lokalizowanie elektrowni wiatrowych jest  

procesem bardzo złożonym . Nie my urbaniści  decydujemy o tym , decydują o tym takie 

organy jak ochrona środowiska ,ochrona przyrody , ochrona zabytków . Oni decydują 

o tym  w kontekście  dóbr  za które odpowiadają . W ostatnim etapie  oczywiście to Rada 

Gminy decyduje o tym  czy te wiatraki mogą  być czy nie . 

 

Wójt – czy można  byłoby  wyłączenia dokonać tam gdzie  jest spiętrzenie np., w 

Pierzchałach. 

 

Planista  - nie  nie  można tego zrobić  dlatego , że  wstępna analiza hałasu to    

wyznaczony jest obszar 40 decybeli , wchodzi dokładnie na ten teren . Wojewodowie 

którzy są organami kontrolnymi planów przestrzennych nie dopuszczą  do tego , że 

przyszłe  elektrownie wiatrowe  będą  wykraczać poza granice planu. Osoba  

sporządzająca projekt planu będzie  chronić  ten teren . 

 

Radny  Nosarzewski Witold – czy można sporządzić plan  w częściach przy założeniu  , 

że nie będzie elektrowni wiatrowych , bez . Po  tym jak byśmy  te najpilniejsze  sprawy 

przyjęli , czy potem  moglibyśmy  przygotowywać w kierunku wiatraków  oddzielnie . 

 

Planista -  rozczłonkowanie uchwał planistycznych  na drobne powoduje  bardzo dużo 

utraty ładu przestrzennego . Później  jak  jest wydawane pozwolenie na budowę 

powoduje  niż masz , że nikt nie wie co jest . Zrzeszenie  wszystkiego w  jedną  uchwałę 

, to jest jedna procedura , a  nie  rozczłonkowanie rożnych procedur . Każdą  uchwałę   

- trzeba  prowadzić procedurę oddzielnie / ogłoszenie , konsultacje , wybór oferenta / . 

 

Pan  Tadeusz  Bartołd – sołtys Chrostowa  - odkładanie tego tematu jak długo może mi 

zablokować  przeznaczenia działki rolnej na budownictwo jednorodzinne . Jeśli to 

będzie odłożone  to mi to zablokuje . 
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Planista  - powinien pan  złożyć na tym etapie wniosek do Studium . 

 

Radny Nosarzewski Witold -  wrócę do pana sołtysa , wyraził  nasze potrzeby . Z tym  

była  zgodna wcześniejsza propozycja  wójta  i to było logiczne . Bo to są dla nas  jakieś  

korzyści , dochody . A pan  stara się nas od  tego odwieźć  , dlaczego pan się tak uparł . 

 

Wójt – co innego  fragmenty gminy , a cały plan . Przygotowujemy  studium , proszę 

składać  wnioski  jeżeli jest taka potrzeba . Musimy  dać  sobie  odpowiedź  czy idziemy  

w tym kierunku czy nie . 

 

Planista  - czym  mniejszy  zakres  tym  szybciej  jest realizowana  uchwała . 

 

Przewodniczący Rady – to jest uchwala  intencyjna 

 

Radny Nosarzewski Witold – ja  jeszcze do  tego , że ta  uchwała  nas   do niczego nie 

zobowiązuje . Odczytał treść uchwały . To jest tak jak w każdej  innej uchwale . Jaka to 

jest intencja . To jest po prostu uchwała jak każda inna  , nie widzę  różnicy. Jaka to 

uchwala  intencyjna . Niech pan tu nam nie mówi  . 

 

                                           Przewodniczący   odczytał projekt uchwały 

                                             i  poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 14 

                                                   przeciw............................ -   1 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy  większością głosów „za”  podjęła  Uchwałę Nr 89/VII/15  w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w części obrębów geodezyjnych :Jastrzębiec , Borkowo Falenta , 

Pierzchały , Smoleń Poluby , Borkowo Boksy Gmina Czernice  Borowe. 

Uchwała  stanowi załącznik do protokółu . 

 

Ad.pkt.18 

 

         

    Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest   

podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w części obrębów geodezyjnych :Pawłówko , 

Jastrzębiec , Borkowo Falenta , Pierzchały , Borkowo Boksy , Węgra ,Olszewiec , Grójec 

, Zberoż , Pawłowo Kościelne Gmina Czernice  Borowe . 

 

Dyskusja : 

 

radny  Nosarzewski Witold -  protestuję stanowczo przeciw nazywaniu tych uchwał 

intencyjnymi . To nie są intencyjne , to są normalne uchwały . 

 

                                           Przewodniczący   odczytał projekt uchwały 

                                             poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 14 

                                                   przeciw............................ -   1 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 



                                                                   22 

Rada Gminy większością głosów „za”   podjęła  Uchwałę Nr 90/VII/15  w sprawie  

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w części obrębów geodezyjnych :Pawłówko , Jastrzębiec , Borkowo 

Falenta , Pierzchały , Borkowo Boksy , Węgra ,Olszewiec , Grójec , Zberoż , Pawłowo 

Kościelne Gmina Czernice  Borowe . 

Uchwała  stanowi załącznik do protokółu . 

 

Ad.pkt.19 

 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest   podjęcie uchwały w sprawie   przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębów geodezyjnych : Załogi 

,Nałęcze , Rostkowo , Turowo Gmina Czernice  Borowe . 

 

Dyskusji nie było . 

 

                                           Przewodniczący   odczytał projekt uchwały 

                                             poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 14 

                                                   przeciw............................ -   1 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy większością głosów „za”  podjęła  Uchwałę Nr 91/VII/15  w sprawie   

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w części obrębów geodezyjnych : Załogi ,Nałęcze , Rostkowo , Turowo 

Gmina Czernice  Borowe . 

Uchwała  stanowi załącznik do protokółu . 

 

Ad pkt. 20 

            Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest   podjęcie uchwały w sprawie   przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębów geodezyjnych : Kuskowo i 

Jabłonowo , Czernice  Borowe , Dzielin , Chojnowo , Rostkowo , Załogi , Górki , 

Miłoszewiec , Szczepanki , Kownaty  Maciejowięta , Chrostowo Wielkie Gmina  

Czernice  Borowe . 

 

Dyskusji nie było . 

 

                                           Przewodniczący   odczytał projekt uchwały 

                                             poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 14 

                                                   przeciw............................ -   1 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy większością głosów „za” podjęła  Uchwałę Nr 92/VII/15  w sprawie  

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w części obrębów geodezyjnych : Kuskowo i Jabłonowo , Czernice  

Borowe , Dzielin , Chojnowo , Rostkowo , Załogi , Górki ,Miłoszewiec , Szczepanki , 

Kownaty Maciejowięta , Chrostowo Wielkie Gmina Czernice  Borowe . 

Uchwała  stanowi załącznik do protokółu . 

 

Ad pkt. 21 
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              Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest   podjęcie uchwały w sprawie   przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  na terenie działki ewidencyjnej 

nr 71/2 w obrębie  geodezyjnym Olszewiec  Gmina Czernice  Borowe  . 

 

Dyskusja : 

radny Nosarzewski Witold – jeżeli chodzi o uwagi to jednak można . Chodzi o  to że 

można  bez  wiatraków  . 

 

                                           Przewodniczący   odczytał projekt uchwały 

                                             poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 15 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę Nr 93/VII/15  w sprawie  przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  na terenie 

działki ewidencyjnej nr 71/2 w obrębie  geodezyjnym Olszewiec  Gmina Czernice  

Borowe  . 

Uchwała  stanowi załącznik do protokółu . 

 

Ad pkt. 22 

 

           Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest   podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonej we wsi Chojnowo . 

 

Dyskusja : 

radny Nosarzewski Witold   -chcę zapytać czy można prosić  pana radnego z Chojnowa  

p. Trzciński, ażeby  zabrał głos w tej sprawie . 

 

radny Trzciński Ryszard  - w związki z prowadzonymi inwestycjami  w Chojnowie oraz  

planowanym położeniem  asfaltu na nowym osiedlu , sprzedaż działki w Chojnowie  

uważam za zasadną , gdyż  pozyskanie każdej złotówki jest wskazane . 

 

Pan Czarzasty Leszek zam. Dzielin –   czy to jest ta  działka za którą była dzierżawa za 

około 100 złotych  rocznie ? 

 

Przewodniczący Rady -  tak , ta działka  się  zmieniła , bo cześć tej działki była po 

wysypisku , działka o której tak  dużo było pisane , dzierżawa niecałe  100  złotych . 

 

                                           Przewodniczący   odczytał projekt uchwały 

                                             poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 15 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę Nr 94/VII/15  w sprawie wyrażenia  zgody 

na sprzedaż nieruchomości  położonej we wsi Chojnowo . 

Uchwała  stanowi załącznik do protokółu . 
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Ad.pkt.23 

 

Interpelacje radnych złożone na piśmie  , takowych nie  było . 

 

Ad. pkt. 24 

       

                Wójt Gminy złożył  sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta  . 

Radni i sołtysi   otrzymali z materiałami sesyjnymi to sprawozdanie . 

Sprawozdanie stanowi  załącznik  do  protokółu. 

 

Dyskusja : 

 

Radny Nosarzewski Witold – mam ok. 100 kg azbestu czy  by się jeszcze  udało teraz go 

oddać . 

Wójt – pewnie by się  udało . 

Pan Borkowski Andrzej – sołtys  sołectwa Borkowo Falenta -  azbest  rozbiórkowy przy 

szkole też jest do zabrania jak najszybciej . 

 

Wójt  - tak  , jutro zajmiemy się tym . 

 

Ad pkt. 25 

 

Wolne wnioski i zapytania . 

 

 Przewodniczący Rady  odczytał  pisma  , które  złożone   zostały do Rady Gminy : 

1. Wniosek mieszkańców sołectwa Szczepanki  , prośba o interwencję gdyż 

codziennie  przez  cały  dzień  brak  jest wody  w kranach , 

2. Petycję podpisaną przez  178 rodziców przedszkolaków  z Czernic  

Borowych wnoszących o  dalsze  zatrudnienie  dotychczasowych przedszkolanek . 

Pisma stanowią załączniki do protokółu . 

 

Pani Agnieszka Grabowska  zam. Chrostowo – chciałabym  spytać się wójta  jakie jest 

wsparcie  tej naszej petycji  oraz  chcielibyśmy się zapoznać  z polityką oświatową naszej 

gminy i kierunkach . 

 

Wójt – jeżeli mogę sobie pozwolić na ocenę , to też mam  bardzo dobrą ocenę dla tych 

panie. Panie są poważnie brane pod uwagę przy organizacji przyszłego roku .Jako 

młody pracownik  maja  umowę  na czas  określony. Prowadzenie  polityki kadrowej  

wymaga  uzgodnień . Istnieje  możliwość dopiero w sierpniu umieszczenie w arkuszu 

organizacyjnym . Zostawmy sprawy dalszemu jego rozwojowi .Na dzisiaj nie ma 

żadnych przesłanek , że one nie znajdą pracy/ zaznaczam , ze to jest kompetencja  

dyrektora szkoły / .  Te panie znają moje zdanie , ocena jest dobra i mam nadzieję , że 

dalej znajdą zatrudnienie . Sprawy  kadrowe  są  trudne . Nie jest to kompetencja ani 

radnych ani Wójta. 

 

Pani Grabowska  - dyrektor  szkoły powiedziała , że w kwestii zatrudnienia tych pań 

nie  leży  to do końca w jej  gestii , jest zależna od polityki oświatowej  w naszej  gminie 

. Pani dyrektor nie potrafi nam jednoznacznie odpowiedzieć .My zapisaliśmy  dzieci do 

przedszkola i  chcielibyśmy  mieć obraz kto naszymi dziećmi będzie się zajmował . 

 

Wójt -  dziś więcej nie mogę powiedzieć. Jutro spotykam się z nauczycielami . Jutro 



                                                                   25 

otwierany będzie ośrodek wychowawczy w Czernicach Borowych . Na razie za  mało 

danych . Mam  nadzieję że znajdą zatrudnienie  , bo opinia  o tych  dziewczynach jest 

bardzo dobra . 

Pani Grabowska – chcielibyśmy , ażeby Pan określił jakiś termin w którym 

powiedziałby nam  jak ta sprawa będzie załatwiona. Pewnie dokumentem będzie 

dopiero umowa o pracę. 

 

Przewodniczący Rady – tak jak  wójt powiedział polityka  kadrowa nie jest łatwa opinię  

przedstawiliście bardzo dobrą i to też ma znaczenie  i będzie brane pod uwagę. 

 

Radny Nosarzewski Witold – zwróciłem uwagę na pierwsze pytanie które pani zadała „ 

w jakim kierunku zmierza polityka oświatowa „. Nie ukrywam tez tu mam na tym  polu 

wątpliwości i mam pytanie . Na ostatnim posiedzeniu komisji wójt powiedział  , ze 

prawie wszystkie nauczycielki z Węgry były  u mnie o pracę .  Nauczycielki z naszej 

szkoły dostają propozycje pracy . Nie są pewne .To jest utrzymywanie nas w 

niepewności . Co to ma na celu. Jestem zaniepokojony. Jesteśmy rozgrywani. Komu mu 

to jest  potrzebne , czemu to służy . Ile  my  mamy w Węgrze  kłopotów  właśnie z tym . 

Dzisiaj obserwowałem pana  wójta dosyć  uważnie  słuchał , na komisji  niekoniecznie 

taki był .Jestem  zaniepokojony . Ja  uważam , powiem wprost , że  jesteśmy  rozgrywani 

. 

 

Przewodniczący Rady – trzeba się zastanowić dlaczego uciekają . 

 

Wójt – trzeba pamiętać o jednym . Kadra nauczycielska  pracowała  tutaj przez wiele 

lat  mowie o Węgrze   i jeżeli pan  mówi  , że ja  im proponuje prace to pan kłamie . To 

SAśą  moje  koleżanki przez wiele  lat i w jakiś  sposób  próbuję  ich problemy widzieć 

i zauważać . To , ze faktycznie rozmawialiśmy jest faktem  i potwierdzam , ze mówiłem 

„ wyście  się zdeklarowały w tej szkole pracować i na dzień dzisiejszy tak ma zostać 

„.Pan próbuje  tu manipulować pod publiczkę , poklask  i niech się pan powstrzyma . 

 

Radny Nosarzewski Witold – pan  zarzuca mi , że kłamię - w mojej obecności  Wójt 

złożył propozycję  naszej pani p. dyrektor pani Lipskiej . Ja ja  mogę  tu zaprosić i pani 

dyrektor  zaświadczy pan  dyrektor . To jest tylko jedno . Poprzednio tez podawałem 

nazwiska  świadków, a pan wójt twierdzi , ze ja kłamię . Czy mam przyprowadzić panią 

dyrektor. 

 

Radna Kowalska Bożena – w maju br odbyło się zebranie w Kosmowie co do zmiany 

przeznaczenia funduszu sołeckiego  - było na drogę , a teraz  chcemy też staw wiejski , 

bo straszy swoim widokiem / jest zarośnięty /. Poruszyła  też  sprawy jak  potrzebę 

uzupełnienia oświetlenia we wsi . 

 

Wójt – mam  pani  pisma w tych tematach i proszę też o uzupełnienie tego wniosku o 

staw . Ze Starostą rozmawialiśmy o pozyskaniu środków unijnych . Ważne jest też 

ażebyśmy  mieli pieniądze na wkład własny . Jest szereg inicjatyw , podjęte działania , 

programy operacyjne i na koniec  roku te wnioski będą ogłaszane / droga , woda / - są 

na te sprawy wnioski. Proszę o złożenie na piśmie wniosków. 

 

Przewodniczący odczytał  pismo ze Szkoły Podstawowej w Rostkowie  - podziękowanie 

dla radnych za zaangażowanie . 

 

Radny  Ryszard Trzciński  - w grudniu 2014 r, powołana została komisja statutowa. 

Czas , ażeby rozpoczęła pracę i dopracowała sporządzanie protokółu . Nie byłoby takiej 
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dyskusji. 

Wypadki w Chojnowie – prośba  do Wójta i do Wojewódzkiego Zarządu Dróg , 

ażebyście  coś zrobili . Ponadto koniczne jest wycięcie pochylonego drzewa po wypadku 

. 

 

Wójt – drzewo będzie wycięte.  Wypadki – chyba powinniśmy zawnioskować o 

fotoradar . Jest  znak „ 40 km” , wysepki i dalej są wypadki . 

 

Pan Czarzasty Leszek – odnośnie podjęcie uchwały o  wystąpieniu ze Związku . Kto 

radnym referował na komisjach ten temat. Szkoda , że radni nie mieli przekazanych  

wyczerpujących  informacji . 

 

Wójt – ten temat  był państwu radnym obszernie przedstawiany , kiedy 

przystępowaliśmy do Związku . 

Pan Czarzasty Leszek – teraz  chodzi mi o tych młodych radnych . Nie mieli 

przekazanych pełnych informacji . To jest moje odczucie  w tym temacie . 

 

Radny Nosarzewski  Witold – to jest ważne co mówi p. Czarzasty . 

 

Przewodniczący Rady –  Związek to jest twór  martwy . 

 

Radny Ryszard Trzciński – z tego co pamiętam to p. Czarzastemu zostały zwrócone 

pieniądze i zapewne o tym pan wie . 

 

Radny Skowroński Kazimierz – zwrócił się o podjecie działań , ażeby w Obrębcu na 

posesjach p. Rząp  Anny  i Pawłowskiej Krystyny wycięte zostały chwasty . 

 

 Ad pkt. 26                                            

          

           Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął VII 

sesję Rady. 

                          Na tym protokół zakończono  i podpisano. 

 

 

 

Protokółowała 

 

Bożena  Romanik 


